
Protokół Nr 21/08 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
dnia 22 października 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 930 

  
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , 
który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie  z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski i w części posiedzenia Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz Sekretarz Gminy 
Danuta śygadło . 
Radna nieobecna:  
1.Domańska Ewa – nieobecność usprawiedliwiona  
Na podstawie listy obecności przewodniczący stwierdził quorum przy , którym komisja 
moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i  opinie . 
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały . 
Radny Lutyński wystąpił z propozycją rozszerzenie porządku obrad posiedzenia o 
dodatkowy punkt  w związku z przeprowadzoną kontrolą RIO w urzędzie , tj. zapoznanie 
się z protokołem i zaleceniami pokontrolnymi  
Komisja przyj ęła porządek posiedzenia uwzględniając propozycję radnego w brzmieniu 
jak ni Ŝej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie  projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 24 października 2008 r. 
4.Sprawozdanie Wójta z wykorzystania środków pomocowych w 2008 r.  
   Opinia komisji na sesję  
5.Zapozanie się z protokołem i zaleceniami pokontrolnymi  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
 
Ad.2 
Protokół Nr 20/08 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .  
 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , komisja je przeanalizowała , 
uzyskując odpowiedzi na pytania bądź uwagi , a następnie je zaopiniowała jak niŜej ; 
- projekt uchwały Nr XXI/166/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości  
 Golina” gmina Stargard Szczeciński – komisja projekt uchwały zaopiniowała   
 pozytywnie     
-projekt uchwały Nr XXI/167/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości  
 Skalin „ gmina  Stargard Szczeciński – komisja projekt uchwały zaopiniowała  
 pozytywnie   
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 - projekt uchwały Nr XXI/168/08  w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości  
   Warchlino „ gmina Stargard Szczeciński – komisja   projekt uchwały  zaopiniowała  
   pozytywnie   
-  projekt  uchwały  Nr XXI/169/08 w sprawie upowaŜnienia kierownika Gminnego   
   Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie Szczecińskim do załatwiania  
   indywidualnych spraw z zakresu działań podejmowanych wobec dłuŜników  
  alimentacyjnych – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie      
- projekt uchwały Nr XXI/170/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego  
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik – komisja projekt uchwały   
  zaopiniowała pozytywnie  
- projekt uchwały Nr XXI/171/08 w sprawie przeprowadzonych konsultacji z    
  mieszkańcami miejscowości Witkowo Drugie  w związku z wnioskiem o zniesienie i  
  ustalenie urzędowej nazwy miejscowości  
Radny Lutyński – odnosząc się do tego projektu uchwały zapytał się jaka jest podstawa 
prawna do podjęcia tej uchwały , czy rada gminy musi zaakceptować wyniki konsultacji i 
zdaniem radnego jest to uchwała bezprzedmiotowa. 
Obecna na posiedzeniu Sekretarz Gminy Danuta śygadło wyjaśniła ,Ŝe była juŜ 
podejmowana taka uchwała w przypadku Warchlina i nadzór jej nie uchylił i zdaniem 
sekretarz jest to uchwała porządkowa przyjmuj ąca wyniki przeprowadzonej konsultacji , 
któr ą trzeba podjąć . 
Przewodniczący komisji opowiedział się za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały ,natomiast radny Pan Edward Lutyński podtrzymał swoje zdanie , iŜ nie ma 
podstawy prawnej do podjęcia takiej uchwały .  
- projekt  uchwały Nr XXI/1721/08  w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji –  
  komisja  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie   
Podczas dyskusji mówiono  o połączeniu dwóch miejscowości w  jedną miejscowość o 
nazwie  Witkowo i zastanawiano się , czy nie naleŜałoby przyłączyć do Witkowa , 
mieszkańców Radziszewa ( 15 osób ) . 
Radny Lutyński zwrócił uwagę ,Ŝe w przypadku łączenia dwóch sołectw musi zdecydować 
zebranie wiejskie , a nie konsultacje . 
Radny zapytał się jak będzie z finansami . 
Wójt Gminy odpowiedział , Ŝe część kosztów będą musieli ponieść sami mieszkańcy .  
 Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr XXI/173/08 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  
  nieruchomości  
Skarbnik Gminy dokładnie omówiła projekt uchwały . 
Radny Lutyński zapytał się o pozostałe uchwały podatkowe m.in. w sprawie ceny Ŝyta . 
Skarbnik Gminy wyja śniła ,Ŝe nie została jeszcze ogłoszona przez Prezesa GUS cena 
skupu Ŝyta za  ostanie  trzy kwartały . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
 
Ad.4 
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi bądź pytania do otrzymanego sprawozdania 
Wójta Gminy Stargard Szczeciński  z wykorzystania środków pomocowych w 2008 r.  
Radny Lutyński – zapytał się Wójta czy w ramach programu SPÓJNOŚCI, kiedy w 
miesiącu  kwietniu czy maju był nabór , czy gmina przystąpiła . 
Wójt Gminy – odnosząc się do zapytania radnego  m.in. odpowiedział , Ŝe dla  naszej 
gmina i  pozostałych 6 gmin jest przygotowywany wniosek do naboru . Zadanie zostało 
podzielone na trzy wnioski i to stanowi jedną całość . Została wybrana firma do  
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opracowania wniosku . Dokumentacja jest uaktualniona dla najbardziej potrzebujących 
terenów tj. dla Wierzchlądu , Skalina , i pozostałe trzeba będzie teŜ zaktualizować . 
W trakcie dyskusji Wójt Gminy poinformował o braku studium wykonalności do 
dokumentacji  technicznej inwestycji w Klępinie , kiedy składany był wniosek nie 
wymagane było studium wykonalności , a teraz pozyskana została wiedza , Ŝe takie 
opracowanie  będzie  wymagane .  
Radny Lutyński – przypomniał ,Ŝe zwracał na to uwagę i pytał się czy nie jest potrzebne 
studium wykonalności . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe pytanie radnego dotyczyło projektu „ Orlik „ . 
Dyskutowano o braku spójności przepisów z prawem o występujących opóźnieniach w 
naborach wniosków , sekretarz mówiła m.in. o odbytych szkoleniach dotyczący tzw. 
miękkich projektów w ramach programu LEADER . 
Radny Lutyński zasugerował , iŜ moŜe naleŜałoby te sprawy nagłośniać . 
Kolejno radny poinformował  o rankingu jaki ukazał się w Gazecie Prawnej  , a dotyczył  
wartości dofinansowania samorządów z Unii Europejskiej , gdzie nie znalazła się  gmina 
Stargard . 
Komisja wyraziła swoją  opinię w sposób następujący :  
Komisja Rewizyjna przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków 
pomocowych w 2008 roku . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
 
Ad.5 
Sekretarz Gminy poinformowała komisję odnośnie kontroli doraźnej jaka została 
przeprowadzona przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Szczecinie , w jakim terminie 
została przeprowadzona , czego dotyczyła , iŜ  został podpisany protokół i  są wnioski 
pokontrolne . 
Radny Lutyński poprosił o ksero protokołu jak i pisma oraz  zaproponował ,aby po 
zapoznaniu się członków komisji z tymi dokumentami wrócić do dyskusji na następnym 
posiedzeniu . 
Komisja wyraziła zgodę na propozycję radnego . 
 
 Ad.6 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu w 
dniu 20 października 2008 r. dokonała wizji lokalnej terenu i budynków  byłej jednostki 
wojskowej w Witkowie . Wójt przypomniał ,Ŝe gmina wystąpiła do Agencji Mienia 
Wojskowego o przyjęcie tej jednostki na mienie gminne. Komisja na miejscu stwierdziła, 
Ŝe naleŜy się  ubiegać o te nieruchomości  . Stan techniczny budynków nie jest najgorszy, 
moŜna je przeznaczyć pod mieszkania socjalne i komunalne . Wycena 3,6 mln zł  z 
moŜliwością otrzymania  bonifikaty i tutaj wójt powiedział o i nnych pomocach 
finansowych . 
RównieŜ Wójt zaproponował ,Ŝe jeŜeli członkowie komisji wyraŜą zgodę na obejrzenie tej 
jednostki,  to taki wyjazd zostanie zorganizowany  , obowiązują  przepustki . 
Radny Lutyński – powiedział ,”Ŝe jak dają to brać i nie patrzeć „ oraz zgłosił chęć udziału 
w wyjeździe .  
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Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .  
 
Protokołowała :                                                                                  Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                       Bronisław  Jurec  
Data sporządzenia :                                                                             Data podpisania :  
2008.10.22                                                                                             2008. ………………… 
  
       
 
 
 
 
 


